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اقدام عجیب باشگاه الاهلی قطر علیه آماده سازی تیم ملی ایران!
بعد از ســفر کارلوس کی روش سرمربی تیم ملی ایران و مهدی 
محمدنبی نایب رئیس فدراسیون فوتبال به قطر و مذاکره با باشگاه 
الاهلی بود که شجاع خلیل زاده و محمدحسین کنعانی زادگان زوج 
ایرانی خط دفاعی الاهلی، به تمرینات تیم ملی اضافه شــدند.این 
دو بازیکــن به همراه امید ابراهیمی از ۲۸ مهر در تمرینات تیم ملی 
حضور داشــتند و حتی در روزهایی زیر نظر کی روش سه نفره در 
کمپ تیم های ملی تمرین می کردند. با این حال با شروع دور جدید 

تمرینات تیم ملی در حضور بازیکنان باشــگاه های داخلی، باشگاه 
الاهلــی اقدام به بازگرداندن خلیــل زاده و کنعانی زادگان کرد.این 
موضوع گلایه کارلوس کی روش ســرمربی تیــم ملی ایران را در 
تمرین امروز دوشــنبه تیــم ملی در پی داشــت.کی روش در این 
خصوص به خبرنگاران حاضــر در کمپ تیم های ملی گفت: درک 
نمی کنم. من و آقای نبی به باشگاه الاهلی رفتیم و از آنها به صورت 
حضوری تشــکر کردیم. باشگاه الاهلی هم به صورت رسمی از ما 

حمایت کردند ولی یکباره گفتند »خیر« و از قول خود عقب کشیدند.
وی افزود: مهم اســت که درک کنیم آنها حقشان است این کار را 
کنند. ولی درک نمی کنیم چرا کشور قطر تمام ملی پوشان دیگر را 
ترخیص کرده اســت. بازیکنان خود تیم ملی قطر بیش از ۶ ماه در 
اردوی اروپایی هســتند. تنها دو بازیکنی که مجبور شدند برگردند، 
شجاع و کنعانی زادگان هستند. نمی توانم این را درک کنم. واقعیت 

این است امروز هشت بازیکن برای تمرین داریم.

ورزشی

اخبار کوتاه 

تیــم آلومینیوم اراک در هفته یازدهم موفق شــد با ثبت کلین 
شیت و نتیجه سه بر صفر نساجی را از پیش رو بردارد تا پیش از 
تعطیلی لیگ در رده پنجم جدول قرار گیرد. این در حالی اســت 
که آنها تا به اینجای کار فقــط 4 گل دریافت کرده اند تا از این 
حیث در کنار پرســپولیس بهترین عملکرد را داشــته باشند. در 
همین خصوص خبرنگار ما گفتگویی با اشــکان نامداری مربی 

دروازه بان های تیم اراکی انجام داده که در ادامه می خوانید:
* تیم آلومینیوم تا به اینجا 8 کلین شــیت داشــته 
کــه چهار مــورد آن متوالی بوده. بــه عنوان مربی 

دروازه بان ها در این باره چه نظری دارید؟
خب این موضوع بسیار برایمان خوشایند است. به هر حال تیمی 
که سید مهدی رحمتی را به عنوان سرمربی بالای سر دارد قطعا 
دروازه بانی از اهمیت بالایی برخوردار است و اگر من هم در این 
مجموعه حضور داشــته باشم ســختگیری بیشتر می شود. بچه 
های تیم به وظایفشان واقفند و به خوبی می دانند وقتی نام آقای 
رحمتی به عنوان ســرمربی مطرح اســت چه فشار و حساسیتی 
برقرار می شود. به لطف خدا در این چند سال کارنامه ما همیشه 
قابل دفاع بوده اســت چرا که هر وقت من و سید مهدی رحمتی 
با هم کار کرده ایم چه در زمانی که ایشــان دروازه بان بود و چه 

الان که سرمربی است همیشه خوب کار کرده ایم.
* حسین پورحمیدی حسابی در این مدت درخشیده 

است. از او راضی هستید؟
درباره حســین پورحمیدی هم باید بگویم که او یک دروازه بان 
بااستعداد و سختکوش است و عملکرد خیلی خوبی از خود نشان 
داده اســت. ضمن اینکه من این قول را به شما می دهم که هر 

کــدام از دروازه بان های تیم ما درون دروازه بایســتند باز هم 
همین عملکرد را از خود نشــان خواهنــد داد. دلیل این رکورد 
خوب برای پورحمیدی آنجاســت که فقط و فقط همه ما خوب 
کار می کنیم. تمرینات ســنگینی داریم. علاوه بر این ارتباط بین 
من و دروازه بان های تیم همیشــه خوب بوده و احترام متقابلی 

بین همه ما برقرار است.

یک نکته مهمی که باید به آن توجه شــود این است که نباید 
تیم آلومینیوم را با تیم های پرطرفدار مثل استقلال و پرسپولیس 
مقایســه کنیم. وقتی تعــداد گل خورده ما با صدرنشــین لیگ 
نزدیک به یکدیگر اســت میتوان نتیجه گرفت که قطعا عملکرد 
دروازه بــان آلومینیوم بهتر بوده چــرا که در هر بازی تعداد توپ 
هایی که روی دروازه آلومینیوم ریخته می شود به مراتب بیشتر از 

دروازه پرسپولیس است.
* در خصوص جایگاه پنجم جدول نظرتان چیست؟

آلومینیوم امسال هم مثل ســال گذشته تیم خیلی خوبی است 
و به همیــن دلیل این نتایج دور از انتظار نیســتند. اوایل فصل 
به دلیل 1۶ تغییری که ما داشــتیم هماهنگی بازیکنان به طول 
انجامید و این موضوع کمــی همه ما و هواداران را نگران کرده 
بود. خدا را شکر رفته رفته روند تیم خوب شد و امیدوارم بتوانیم 
این شــرایط را ادامه دهیم. هر چند این فصل هیچ حریفی ساده 
نیســت و تمام بازی ها سخت هســتند. با همه این ها امیدوارم 
تعطیلی لیگ روی تیم ما تاثیــر منفی نگذارد و به همین خاطر 
باید ســعی کنیم در این دو ماه به نحوی با بچه ها کار کنیم که 
بتوانیم آمادگی خود را حفظ کنیم و با شــروع دوباره لیگ نتایج 

خوب خود را ادامه دهیم.
* کار با مهدی رحمتی چگونه است؟

خب من و آقای رحمتی خیلی سال است که با هم هستیم. اگر 
اشتباه نکنم در سال 75 برای اولین بار ما هم تیمی شدیم که من 
دروازه بان بزرگسالان و امیدهای فجر بودم و سید مهدی دروازه 
بــان تیم امیدها بود. از آن زمان تا به حال اغلب اوقات کنار هم 
بوده ایم. در مجموع کار کردن با آقای رحمتی کار سختی نیست 
به خاطر اینکه ایشان تمام امور مربوط به دروازه بان ها را با اختیار 
تــام به من می دهد و البته با توجه به تجربه اش اگر نکته خاصی 
مدنظر داشــته باشد در حین تمرینات گوشزد می کند که این هم 
برای من و هم برای دروازه بان هایمان خیلی خوب است. من هم 
تمام تلاشــم میکنم که تا حد امــکان نتایج دروازه قابل قبول و 

رضایت بخش باشد.

* خیلی ها بــر این باورند که پورحمیدی باید به تیم 
ملی دعوت شود.

از سرمربی محترم تیم ملی تقاضا دارم همانطور که محمدرضا 
اخباری را به خاطر عملکرد خوبش به اردو دعوت می کنند حسین 
پورحمیدی که از 11 بازی ۸ کلین شیت داشته را هم ببینند. لذا 
اگر در آســتانه جام جهانی این امکان وجــود دارد که عملکرد 
بازیکنان لیگ بررسی شــود روی بازی های پورحمیدی تمرکز 
کنند چرا که حق حمید که در قامت تیم ملی دیده می شود. فارغ 
از این باید بگویم مطمئن باشــید برای جام جهانی ۲0۲۶ قطعا 
یکی از دروازه بان های تیم ملی کشــورمان حســین پورحمیدی 
خواهد بود. چه خوب اســت که پیش از آن با شــرایط تیم ملی 
آشــنا شود و اردوهای قبل از جام جهانی را از همین حالا تجربه 
کند. قطعا در این صورت به تیم ملی نیز خیلی کمک خواهد شد.

اجازه بدهید از یک فرهنگ خوب در فوتبال آلمان بگویم. آنجا 
وقتی یک گلر در باشگاهش خوب کار میکند مربیان این موضوع 
را به سرمربی تیم ملی مطرح می کنند تا آن دروازه بان نیز به اردو 
دعوت شده و با گلرهای اصلی رقابت کند و با دیده شدن بیشتر 
پــاداش زحماتش را بگیرد. چه خوب اســت که این موضوع در 

فوتبال ما نیز لحاظ شود.
* صحبت پایانی

مســئولین شــهر اراک، مدیریت کارخانه آلومینیوم و همچنین 
مدیرعامل و معاونین باشــگاه در تمــام این مدت خیلی زحمت 
کشیده اند. واقعا همه آنها تلاششــان این است تا تمام امکانات 
لازم بــرای موفقیت تیم را فراهم کننــد که جا دارد از تک تک 

آنها تشکر کنم.

 آماده تعامل برای تعیین ورزشگاه 
بازی با نساجی هستیم

بیژن طاهری سرپرست تیم استقلال با اشاره به صحبت هایی 
که در خصوص محل برگزاری مسابقه سوپر جام مطرح شده، 
به رسانه رسمی باشگاه استقلال، گفت: باشگاه استقلال که 
از ابتدا نظــر خود را در خصوص این مســابقه اعلام کرد و 
موافــق برگزاری بازی در کرمان نبودیم و ســرمربی ما هم 

دلیلش را اعلام کرد.
وی ادامه داد: شــهرهای مشــهد و اصفهــان را برای این 
مسابقه پیشــنهاد دادیم و حتی نامه های آن هم منتشر شد. 
به باشگاه نساجی ورزشــگاه آزادی را هم پیشنهاد دادیم که 
خود دوستان نپذیرفتند. حالا هم حاضر به گفت وگو و تعامل 

هستیم.
طاهــری در خصوص مباحث مطرح شــده در مورد داوری 
مسابقه سوپر جام هم اظهار کرد: به گواه کارشناسان، نساجی 
یکی از باشــگاه هایی بوده که از اشتباهات داوری منتفع شده 
اما استقلال بیشترین آسیب را خورده و امتیازات زیادی را به 
همین دلیل از دست داده است. مطرح کردن این صحبت ها 

تکراری و بر خلاف روح پهلوانی و ورزش است.

بررسی برنامه های تیم ملی فوتسال 
برای جام جهانی ۲۰۲4

وحید شمسایی سرمربی تیم ملی فوتسال به همراه ابوالفضل 
کریمیان، سرپرســت این تیم با احسان اصولی، رئیس کمیته 

فوتسال جلسه ای سه نفره برگزار کردند.
حاضران در این جلســه درباره شــرایط تیم ملی فوتسال و 
برنامه این تیم برای سال آینده و هم چنین برنامه آماده سازی 

تیم ملی برای جام جهانی فوتسال ۲0۲4 را بررسی کردند.
یکی دیگــر از موضوعــات صحبت اصولی و شمســایی، 
صحبت درباره دیدارهای دوستانه تیم ملی برای سال ۲0۲۳ 
و امکان بازی با بزرگان فوتســال جهان در تقویم مسابقات 

پیش روی تیم ملی بود.

هشدار »کی روش« نسبت به خط 
خوردن بازیکنان تیم ملی

تمرین روز گذشته تیم ملی فوتبال ایران در شرایطی برگزار 
شــد که کارلوس کی روش برای دقایقی در جمع خبرنگاران 

حاضر شد و آخرین شرایط تیمش را تشریح کرد.
کی روش در گفتگوی خود از بر هم خوردن برنامه ها و پیش 
بینی هایش برای آماده ســازی تیم ملی گلایه کرد و در ابتدا 
گفت: به هر دلیلی، برنامه آماده ســازی ما در مسیر درستی 
حرکت نمی کند. مطلع هســتید آماده سازی یک قدم کلیدی 
در مسیر پیش رو است و بدون آن به آماده سازی نمی رسیم.

سرمربی تیم ملی در ادامه برای نخستین بار به صورت غیر 
مستقیم نســبت به خط خوردن بعضی از بازیکنان باتوجه به 
عدم حضورشــان در تمرین تیم ملی هشــدار داد. کی روش 
گفت: الان کــه بازیکنان را در اختیار نداریم، بررســی آنها 
سخت است. احتمالًا بعضی از آنها هم فرصت حضور در تیم 

ملی را از دست خواهند داد.
کی روش در شــرایطی ایــن موضوع را مطــرح کرد که 
محمدحســین کنعانی زادگان و شــجاع خلیل زاده دو مدافع 
ایران بعد از گذشت حدود دو هفته تمرین با تیم ملی، مجبور 
شــدند با دستور باشــگاه الاهلی، به قطر بازگردند. سرمربی 
تیم ملی در این ارتباط گفت: متاســفانه باشگاه الاهلی قطر 
اجازه نداد شــجاع خلیل زاده و کنعانی زادگان به تمرین با ما 
ادامه بدهند. پنج هفته بدون برگزاری بازی فوتبال برای آنها 
سخت اســت که بخواهند در لیست باشند. باید دوباره راجع 
به این موضوع فکــر کنم. همه بازیکنان باید تمرین و بازی 

کنند و در اختیار باشند.
کی روش همچنین به غیبت بازیکنان استقلال هم در این 
دور از تمرینات اشــاره کرد. اســتقلالی ها به دلیل برگزاری 
بازی ســوپرجام با نساجی، در تمرین استقلال هستند و حالا 
مشخص نیســت منظور ســرمربی تیم ملی از احتمال خط 
خوردن بعضی از بازیکنان، ملی پوشــان استقلال هستند یا 

زوج خط دفاعی باشگاه الاهلی.

نامداری: پورحمیدی باید به تیم ملی دعوت شود

در آستانه اعزام تیم ملی والیبال نشسته به مسابقات قهرمانی جهان و انتخابی پارالمپیک، 
صحبت های مطرح در رابطه با ممنوع الخروج بودن مرتضی مهرزاد حواشی پیرامون این تیم 
و این بازیکن ایجاد کرده است.مرتضی مهرزاد ستاره تیم ملی والیبال نشسته ایران است که 
با قد ۲ متر و 4۶4 ســانتی متر نقش تعیین کننده ای در موفقیت های مستمر و تاریخی این 
تیم و از جمله قهرمانی در پارالمپیک توکیو داشته است. وی یکی از دوازده بازیکنی است که 
در ترکیب تیم ملی برای حضور در مسابقات پیش روی قهرمانی جهان قرار گرفته و همین 
مسئله اهمیت و حساسیت ممنوع الخروج شدن وی را بیشتر کرده است.این طور عنوان شده 
که فعالیت مجازی مرتضی مهرزاد در رابطه با اتفاقات اخیر برای این بازیکن دردسرساز شده 
است. به همین دلیل مهرزاد در محل اداره گذرنامه حاضر شده تا به مشکل ممنوع الخروجی 
اش رسیدگی شود اما هادی رضایی سرمربی تیم ملی در کل ممنوع الخروجی بازیکن تیمش 
را تکذیب می کند. این مربی گفت: صرفاً برای اطمینان از اینکه مشــکلاتی از این دســت 
بازیکنان را تهدید نمی کند، وضعیت آنها را برای خروج از کشور بررسی کردیم. مرتضی مهرزاد 
همین در همین راســتا به اداره گذرنامه و روادید رفت تا از وضعیتش اطمینان کامل حاصل 
شود.رضایی با تاکید بر اینکه مرتضی مهرزاد برای خروج از کشور هیچ مشکلی ندارد نسبت 
به درج اخبار مرتبط با او در آستانه اعزام تیم ملی والیبال نشسته به مسابقات قهرمانی جهان 
انتقاد کرد و گفت: این موضوع جای پیگیری و حتی شکایت دارد. سرمربی تیم ملی والیبال 
نشسته تصریح کرد: این تیم با ترکیبی که پیش از این اعلام شده بود و مرتضی مهرزاد هم 
جزو آن است عازم مسابقات خواهد شد به این امید که بتوانیم دوباره قهرمان شویم و سهمیه 

بازی های پارالمپیک را به دست بیاوریم.

کارلوس کی روش در حاشیه تمرین صبح امروز تیم ملی فوتبال ایران 
در فاصله ۲0 روز مانده به آغاز رقابت های جام جهانی ۲0۲۲ قطر گفت: 
به هر دلیلی، برنامه آماده ســازی ما در مســیر درستی حرکت نمی کند. 
مطلع هســتید آماده ســازی یک قدم کلیدی در مسیر پیش رو است و 
بدون آن به آماده ســازی نمی رســیم. الان که بازیکنــان را در اختیار 
نداریم، بررسی آنها سخت است. احتمالًا بعضی از آنها هم شانس حضور 

در تیم ملی را از دست می دهند.
ســرمربی تیم ملی فوتبال ایران تاکید کرد: به عنوان مثال مشــکلی 
برای دو بازیکن مهم خود داریم. متاسفانه باشگاه الاهلی قطر اجازه نداد 
شجاع خلیل زاده و کنعانی زادگان به تمرین با ما ادامه بدهند. پنج هفته 
بدون برگزاری بازی فوتبال برای آنها سخت است که بخواهند در لیست 
باشــند. باید راجع به این موضوع فکر کنم. همه بازیکنان باید تمرین و 

بازی کنند و در اختیار باشند.
ســرمربی تیم ملی در پاســخ به این ســئوال که چنین مشکلی چقدر 
برنامه هایــش را مختــل می کند؟ اظهار کرد: تمام همکاری از ســوی 
باشگاه ها و مربیان را داشــتیم. می خواهم از آنها تشکر کنم. باید درک 
کنیم این یک جام جهانی خاص است که در ماه نوامبر برگزار می شود. 
قوانین فیفا شــفاف است. بازیکنان باید هفت روز قبل از جام جهانی به 
اردو بیایند. نمی توانیم گلایه کنیم چون این قانون است. حیف است ولی 
جای نگرانــی دارد. دو بازیکن ما در قطر پنج هفته بازی نکرده اند. تنها 
این دو بازیکن مجبور شــده اند به قطر برگردند. آنها می توانستند اینجا 

باشند و در تیم ملی بازی کنند.

وی افــزود: نمی خواهم از آنها انتقاد کنم. آنها حق دارند ولی نمی توانم 
درک کنم. همیشــه یک تمرین بهتر از بدون تمرین بودن اســت. دو 
تمرین بهتر از یک تمرین و ســه تمرین بهتر از دو تمرین است. هرچه 
بیشتر باشــد، بهتر است. تمام تلاشــمان را کردیم برنامه ریزی کامل 
داشته باشیم. منتخبی از تیم جوانان را آوردیم ولی امروز هشت بازیکن 
داریم. برای همین وقتی ســئوال کردید آماده ســازی تیم ملی چطور 
است گفتم می توانست بهتر باشد. سرمربی تیم ملی درباره اینکه امکان 
همکاری بین فدراسیون های ایران و قطر برای بازگرداندن دو ملی پوش 
ایران وجود ندارد؟ یادآور شد: بحث فدراسیون ایران و قطر نیست. بحث 
باشــگاه الاهلی است. درک نمی کنم. من و آقای نبی به باشگاه الاهلی 

رفتیم و از آنها به صورت حضوری تشکر کردیم. 

آغــاز اردوهای تدارکاتی تیم ملی برای حضــور در جام جهانی و 
در پیــش بودن این رویداد مهم دلیلی اســت بر تعطیلی بلند مدت 
رقابتهای لیگ برتر در پایان هفته یازدهم و این اتفاق در حالی افتاد 
که پرســپولیس با ۲4 امتیاز در صدر و استقلال با ۲ امتیاز اختلاف 
در رده دوم قرار دارد تا این دو تیم تهرانی همچنان مدعیان اصلی و 

جدی قهرمانی در این فصل از رقابتهای لیگ برتر باشند.
سرخابی های تهران در حالی بالاتر از گل گهر، سپاهان و دیگر رقبا 
در جدول قرار دارند که خط حمله آنها نسبت به دیگر تیم های مدعی 
و بالانشــین در جدول چندان پرکار نبوده و متوسط گلزنی آنها به 

بیشتر از یک گل به ازای هر یک بازی نمی رسد.
پرســپولیس که با ۲4 امتیاز از 7 برد، یک مساوی و یک شکست 
در صدر جدول قرار دارد، تنها 11 بار موفق به گلزنی شــده و عموماً 
پیروزی های این تیم اقتصادی و با تنها یک گل به دست آمده است. 
نتایجی که گرچه منجر به کسب امتیازات لازم برای این تیم شده 
اســت، اما شکننده بودن آنها واضح اســت و مسلماً ادامه این روند 

می تواند حضورشان در صدر جدول را با تهدید جدی مواجه سازد.
آبی پوشــان هم تنها یک بار بیشتر از رقیب شان موفق به گلزنی 
شــده اند و آنها هم از این نظر شرایط چندان بهتری از سرخ پوشان 
ندارند. شاگردان ساپینتو در حالی در 11 بازی 1۲ گل به ثمر رسانده اند 
که یکی از آنها توسط مدافع ذوب آهن اشتباهاً به سود استقلال به 
ثمر رســید. با اینکه در نتایج تیم استقلال هم یکی دو پیروزی ۳ بر 
یک یا ۲ بر یک به چشــم می خورد، اما عمده پیروزی های این تیم 

هم با نتایج یک بر صفر شکل گرفته است.
پرسپولیس صدرنشــین در 11 باری که به میدان رفته در 4 بازی 
موفق به گلزنی نشده و ۳ بازی اخیرش را هم با پیروزی های خفیف 
یک بر صفر پشت ســر گذاشته تا جمع پیروزی های اقتصادی این 
تیم به عدد 4 برسد. شرایط آبی پوشان هم تا حدودی به رقیب شان 
شباهت دارد. آنها هم در 4 بازی موفق به گلزنی نشده اند و در ۳ بازی 

هم به پیروزی های اقتصادی یک بر صفر دست یافته اند.
شــاید تعطیلات بلند مدت لیگ برتر بهترین فرصت برای مربیان 
این دو تیم باشد تا با رفع معایب تیم های خود در فاز تهاجمی بتوانند 
در کنار ارائه بازی های تماشاگر پسند تر، به پیروزی های پرگل تر و 

قاطع تری هم مقابل حریفان خود دست یابند.

فرزاد آشوبی سرمربی تیم نوجوانان پرسپولیس گفت: به عنوان اولین تجربه مربیگری، در این 
فصل کار سخت و سنگینی داشتیم و کار با رده نوجوانان و نونهالان هم دشواری های خاص 
خود را دارد. برآیند کار هم براســاس رتبه، مثبت بوده است و پیشرفت داشته ایم. البته ما به 
دنبال مدلی از کار و بازی بودیم و هستیم که بچه ها از فوتبال لذت ببرند. نتیجه، اهمیت دارد 
ولی در این رده مهم است که بچه ها از خود فوتبال لذت ببرند. در کنارش استانداردهای بازی 
را هم ارتقا بدهیم. وی درباره ارزیابی خود برای نیم فصل دوم با توجه به رشدی که در نیم 
فصل اول مشهود بود، ادامه داد: ما در نیم فصل اول تیمی بودیم که موقعیت های زیادی ایجاد 
می کردیم و اگر در به ثمر رساندن آن ها بهتر عمل می شد همین موقعیت رده سوم را هم در 
نیم فصل اول، بیشتر ارتقا می دادیم. برای این امر در تلاش هستیم ولی نمی خواهیم بچه ها 
در این رده تحت فشار مضاعف قرار بگیرند. همچنین متأسفانه یکی از بهترین و کامل ترین 
بازیکنان خودمان به نام حمیدرضا شاهین پور را که در خط دفاع بازی می کرد از هفته دهم به 
دلیل پارگی رباط از دست دادیم. او نقش مهمی داشت. به دنبال جایگزین و همچنین رشد 
بیشتر در مدل بازی خودمان هستیم. البته باید در نظر گرفت رقبای ما تیم هایی هستند که 
طی سال ها به قهرمانی و صدر نشینی عادت کرده اند ولی تیم ما با مدل بازی اش یک تیم 
مورد احترام شده است. سرمربی نوجوانان پرسپولیس خاطر نشان کرد: خوشبختانه با حمایت 
و توجه باشگاه و با حضور محسن خلیلی در این فصل، از جهت سخت افزاری شرایط خوبی 
فراهم بوده اســت. من فکر می کنم باید نگاه بلندمدت تری در باشگاه داشته باشیم چون من 
در تمام رده ها می بینم واقعا بازیکنانی داریم که پتانسیل بالایی دارند که باشگاه برای آینده 

روی آن ها حساب کند. برای این نفرات باید قراردادها و برنامه های بلندمدت داشته باشیم.

جلســه سازمان لیگ کشتی با نمایندگان تیم های حاضر در بیست و دومین دوره لیگ 
برتر کشــتی فرنگی کشور جام یادگار امام )ره( صبح امروز با حضور علیرضا دبیر رئیس 
فدراسیون کشــتی، حمید یاری رئیس و مسئولان سازمان لیگ، حسن رنگرز سرمربی، 
علی محمدی مدیر فنی تیم های ملی کشــتی فرنگــی و نمایندگان تیم های حاضر در 
لیگ صبح امروز )دوشــنبه( در محل ســالن کنفرانس خانه کشتی شهید ابراهیم هادی 
برگزار شــد. علیرضا دبیر در این جلسه گفت: صادقانه بگویم به مسئولان سازمان لیگ 
گفتم بلافاصله پس از رقابت های جهانی، لیگ کشــتی آزاد و فرنگی را همزمان شروع 
کنید اما مســئولان سازمان لیگ با حسن رنگرز سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی به این 
جمع بندی رسیدند که به دلیل برخی ملاحظات فنی از جمله در پیش بودن رقابت های 
امیدهای جهان و جام جهانی این مسابقات با کمی تأخیر برگزار شد. وی ادامه داد: نظر 
ســرمربی تیم ملی برای ما ارزشمند است و چون رنگرز تازه مسئولیت این تیم را قبول 
کرده بود به دنبال شناخت خود از کشتی گیران بود و باید تعدادی از کشتی گیران را در 

این دو رقابت محک می زد تا عیار کار کشتی فرنگی دستش بیاید.
وی ادامه داد: فدراســیون تمام تلاش خود را برای پای کار آوردن تیم ها کرده و توقع 
داریم که شــما نیز کمک کنید و نگذارید که لیگ تعطیل شود به خصوص لیگ فرنگی 
چراکه امســال شــاهد بودید که در رقابت های جهانی امســال، تنها ۳ مدال در کشتی 
فرنگی بدســت آمد و به غیر از جوایزی که مصوب شــده و به آن ســه مدال آور داده 
می شــود، ســایر فرنگی کاران از لحاظ مادی دریافتی ندارند و اگر لیگ نباشــد کشتی 

فرنگی آسیب می بیند.

واکنش سرمربی تیم ملی به ممنوع 
الخروجی ستاره والیبال نشسته

شرایط تیم ملی جای نگرانی دارد؛
باشگاه الاهلی بدقولی کرد

ضعف مشترک استقلال و پرسپولیس؛ 
مدعیانی که دیگر »زهر« ندارند

گل محمدی برای گلزنی برنامه دارد؛ 
پرسپولیس ابزار قهرمانی دارد

علیرضا دبیر: برنامه های فنی کشتی 
کشور نباید لطمه ببیند


